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Vážení spoluobčané, 
jsou před námi poslední dny roku 2018. Nevím, jak to 
cítíte Vy, ale myslím, že to byl výjimečný rok, který si 
budeme dobře pamatovat. Začněme od počasí – prožili 
jsme spoustu krásných a teplých dnů od jara až do 
podzimu, přes politiku – mohli jsme sledovat 

nekonečnou vládu bez důvěry, mohli jsme 2x volit – v lednu prezidenta a v říjnu své 
zastupitele, mohli jsme se aktivně či pasivně podílet na oslavách 100. výročí založení 
republiky, zažili jsme vzestup i propad našeho fotbalového mužstva a mnohé další.  
Za pár dnů oslavíme příchod nového roku 2019, což je také významný rok. Budeme 
si připomínat události před 30 lety a vzpomínat a někteří i „hudrat“, jak bylo kdysi 
a jak se máme teď. Jménem zastupitelstva obce i jménem svým Vám všem do nového 

roku přeji, ať jste zdraví, šťastní a spokojení, ať máte čas pro rodinu i pro sebe, vůli  
a chuť do práce i na zábavu a máte se co možná nejlépe.              Libor Vykopal, starosta obce  

MILÍ ČTENÁŘI I NEČTENÁŘI, 
pouštím se do psaní posledního Zpravodaje v tomto roce. Přemýšlím na tím, o čem a jakou 

formou vlastně Zpravodaj psát. Dnešní doba nás zahlcuje množstvím informací, které nejsme 

schopni ani pobrat. Noviny a časopisy v rychlosti prolistujeme, na internetu proletíme titulky 

a kolikrát si jen domýšlíme, co se vlastně stalo. Myslím si, že to tak je i s naším Zpravodajem 

či pozvánkami, které dostáváte do svých domácností. Čtete jen nadpisy či názvy akcí a častokrát 

přehlížíte místo, čas apod. Že je změna nutná, si uvědomuji také proto, že často posílám návrh 

pozvánky k posouzení svým dcerám. Víte, co slyším: „Mami, máš tam moc textu!“ 

Proto činíme postupné kroky, aby čtení Zpravodaje bylo pro Vás příjemnější - zvětšili jsme 

formát a zvětšili jsme také písmo. Nechceme Vás unavovat dlouhými články a složitými názvy, 

(i když to mnohdy nejde), chceme Vás stručně a výstižně informovat tak, abyste byli takříkajíc 

V OBRAZE. Pokud jste dočetli až sem, děkuji Vám za pochopení.                         Hana Vykopalová 



 

VÝSLEDKY VOLEB DO ZASTUPITELSTVA OBCE  
Ze 449 voličů přišlo v naší obci volit své zastupitele 278 voličů. Kandidáti volební strany 
Starostové a nezávislí získali od Vás níže uvedený počet hlasů: 
 

1. Vladimír Hotař   223 
2. Libor Vykopal   222 
3. Dana Šumšalová  218 
4. Věra Koutná   210 
5. Petr Hadaš    214 
6. Antonín Machanec   209 
7. Marek Nehyba   204 
8. Ondřej Uhýrek     70 (náhradník)  

ZPRÁVY ZE ZASTUPITELSTVA OBCE 

Uplynulé období můžeme rozdělit na období do voleb zastupitelstva obce a období po těchto 

volbách. Zastupitelé se sešli na pravidelné poradě 3. října, 16. listopadu a 11. prosince, 

veřejná zasedání se konala 3. října a 31. října 2018. Poslední veřejné zasedání v roce 2018 

se uskuteční ve středu 19. prosince v suterénu kulturního domu (tj. v knihovně nebo pekle). 
 

Na třicátém prvním veřejném zasedání v období 2014 - 2018 bylo schváleno: 

 rozhodnutí o poskytnutí dotace na akci „Hygienické zázemí pro cykloturisty 

a turisty“ ve výši 282 915,- Kč 

 rozhodnutí o poskytnutí dotace na akci „Oprava místní komunikace kolem domu 

čp. 45“ ve výši 570 519,- Kč 

 přijetí dotace na akci „Úprava sportoviště – zametací kartáč“ (ve výši 60 000,- Kč) 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 uzavření kupních smluv s Povodím Moravy, s. p.  

 dle záměru obce Ústí č. 3/2018 a 4/2018 prodej jednotlivých bytových jednotek 

stávajícím nájemcům bytů v domě čp. 45 za cenu 3 000,- Kč/m2 podlahové plochy. 
 

Na prvním veřejném zasedání v období 2018 - 2022 bylo schváleno: 

 zvolení jednoho místostarosty 

 výkon funkce starosty dlouhodobě uvolněný 

 starostou obce byl zvolen Libor Vykopal 

 místostarostou obce byl zvolen Petr Hadaš 

 finanční výbor – Dana Šumšalová, Vladimír Hotař a Marek Nehyba 

 kontrolní výbor – Antonín Machanec, Vladimír Hotař a Marek Nehyba 

 sociální výbor – Věra Koutná, Jana Juráňová a Hana Vykopalová  

 výše odměn pro neuvolněné členy zastupitelstva  

 pravomoc starosty provádět rozpočtová opatření  



 

ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU 

 V rámci stavby II/439 Ústí – průtah – hranice okr. Vsetín, jejímž investorem byl 
Olomoucký kraj, byl v naší obci v roce 2015 vybudován ochranný ostrůvek 

a osvětlení přechodu pro chodce. Na základě darovací smlouvy byly tyto objekty 
bezúplatně převedeny do majetku obce Ústí. 

 Kolaudační souhlas na hygienické zázemí ve sportovním areálu byl vydán 22. 10. 
2018. Mnozí z Vás se ptáte, jak budou toalety fungovat. Provoz hygienického zázemí 
bude při sportovních, kulturních a společenských akcích zdarma. Dále je bude 

zdarma využívat také základní a mateřská škola.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 30. října 2018 proběhla kolaudace přístavby kulturního domu, na kterou poskytl 
dotaci Olomoucký kraj ve výši 327 088,- Kč z Programu obnovy venkova 
Olomouckého kraje. Do kulturního domu a salonku bylo z rozpočtu obce pořízeno 

vnitřní vybavení – 34 stolů a 160 židlí. Ke zdárnému dokončení zbývá doplnit 
a doladit interiér – záclony, závěsy, osvětlení atd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Součástí inženýrských sítí v lokalitě Záuličí je vodovodní řad o délce 231,6 m. 

V současné době je vyhlášen záměr na prodej vodovodního řadu za účelem jeho 

provozování a dodávky pitné vody. 

 Na základě kupní smlouvy s COOP Uherský Ostroh se obec Ústí stala vlastníkem 

nemovitosti čp. 94 tj. prodejny potravin za kupní cenu 408 000,- Kč. Nyní je vyhlášen 

záměr na pronájem za účelem provozování prodejny potravin a smíšeného 

zboží.  

 Po podpisu kupních smluv s Povodím Moravy s. p. (jde o pozemky kolem řeky Bečvy, 

které budou dotčeny stavbou protipovodňových opatření) obec obdržela na svůj účet 

dne 4. 12. 2018 částku 5 727 550,- Kč.  

 V červnu obec podala žádost o dotaci na pořízení nového dopravního 

automobilu pro Jednotku sboru dobrovolných hasičů, tato žádost byla akceptována, 

takže obec má příslib dotace z programu Ministerstva vnitra - generálního ředitelství 

Hasičského záchranného sboru ČR a Olomouckého kraje v celkové výši 550 000,- 

Kč. Pořízení automobilu se uskuteční ve 2. polovině roku 2019. 

 Zastupitelstvo připravuje další opravy místních komunikací, jedná se o přístupovou 

komunikaci ke hřbitovu včetně vybudování chodníku a místní komunikaci v Lípí 

(okružní cesta od čp. 84 – Markovi po čp. 79 – Ševčíkovi). V současné době je 

vedeno územní řízení na komunikaci ke hřbitovu, po jeho ukončení bude 

vypracována projektová dokumentace ke stavebnímu povolení na obě místní 

komunikace.  

 Od roku 2016 se připravuje projekt na rozšíření budovy základní školy, jedná se 

o rekonstrukci střechy s využitím půdního prostoru včetně vybudování 

bezbariérového přístupu v zadním traktu školy. Firma ARTING plus s. r. o. 

vypracovala projektovou dokumentaci a podala žádost o stavební povolení na 

Městský úřad Hranice.  

 Obec bezúplatně získala dalších 10 kontejnerů na tříděný odpad, které budou 

postupně doplněny na stávající sběrná místa. 
 

PLACENÍ POPLATKŮ  
Informace k placení poplatků podáváme ve 

Zpravodaji každý rok v březnu, poté každá 

domácnost obdrží opis poplatků včetně 

termínů úhrady. Většina z Vás hradí 

poplatky jednorázově ve správném termínu 

(tj. stočné do 30. dubna, odpady do 31. 

května a poplatky ze psů do 30. září). Druhý 

termín splátek stočného - 30. září a poplatků 

za odpady - 31. října platí pro případ, že 

polovinu zaplatíte již v dubnu či květnu. 

Někteří z Vás se mylně domnívají, že celý 

poplatek uhradí až v září nebo říjnu. Pak 

zapomenete a dluh je na světě! Na počátku 

listopadu obdrželi všichni poplatníci, kteří 

zapomněli uhradit poplatky, upomínky. 

Tímto vyzývám ty z Vás, kteří ještě stále 

nemají uhrazeny poplatky za rok 2018, aby 

tak laskavě učinili do středy 19. prosince 

buď na obecním úřadě nebo na účet obce 

20425831/0100, variabilní symbol – číslo 

popisné Vašeho domu. Chcete-li mít vše 

v pořádku, přijďte včas.                            HV 

 

NÁJEMNÉ HROBOVÝCH MÍST 

Z důvodu nemoci byly pokyny k platbě 

nájemného doručeny nájemcům hrobových 

míst až počátkem listopadu. Obec 

prodlužuje dodatkem smlouvy na 10 let tj. do 

roku 2028 u čtyřiceti šesti hrobových míst. 

Do dnešního dne uhradilo nájemné 40 

nájemců, 5 nájemců nemá prozatím 

uhrazeno a 1 hrob zůstává volný. Jedná se 

o hrobové místo č. 58, které bude k dispozici 

případným zájemcům.  

Všem nájemcům velmi děkuji za včasnou 

úhradu a doručení podepsaných dodatků na 

obecní úřad. 
                                                                 HV 



 

ZE ŽIVOTA OBCE 

aneb co se událo během uplynulých 12 týdnů 

Ve dnech 5. – 6. října se konaly nejen volby do zastupitelstev obcí,  

ale také tradiční zabíjačka. 

 

V sobotu 20. října 2018 se konala malá vzpomínková akce 
 u příležitosti 100. výročí založení Československé republiky. 

 

Po slavnostním položení věnce k pomníku padlým a hymně promluvil starosta obce, který 
přítomným občanům připomenul, že do 1. světové války, na jejímž konci byla svoboda 
a nová republika, nastoupilo z obce Ústí 76 mužů.  Za zmínku stojí také slova z pamětní 

knihy obce Ústí a Novosad o vzniku Československého státu:  

„Ten den byl dnem nevídané radosti všech věrných Čechů. Tužba, již skrývali jsme 
po 300 let v srdcích svých a která mocně oživla ve válce, se uskutečnila. Samostatný 

stát československý vstoupil v život. Co tu bylo jásotu, co slz radosti! Jsme doma – 
jsme ve svém. Prapory vlají! Stát náš prohlášen republikou a prvním prezidentem 

zvolen nejvýš 

zasloužilý muž vědy 
a práce - Tomáš 

Garrigue Masaryk.“  
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

V krátkém programu vystoupily děti z místní základní školy, které navodily příjemnou 

atmosféru známými písničkami Ach synku, synku a Ta naše písnička česká. Poté se občané 
odebrali do centra obce, kde byla společně s dětmi vysazena Lípa republiky. V nezvykle 

chladném počasí přišlo všem zúčastněným vhod drobné pohoštění. 

 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 

 

V sobotu 20. října se konalo přátelské posezení se seniory,  

v programu vystoupily děti ze ZŠ a MŠ, k příjemné pohodě hrála cimbálovka Radhošť. 



 

ČAJE O PÁTÉ  

Po mnoha rukodělných dílničkách jsme se 

na podzim vrhly na domácí pečení. Jistě mi 

dáte za pravdu, že ne každá z nás umí upéci 

svatební koláčky, trubičky, pecáky či 

vánočku. Možná nemáme důvod péct, 

protože si téměř všechno můžeme koupit. 

Ale přesto se stále tvrdí, že nejlepší koláče 

jsou domácí nebo ty od maminky. 

Věříme, že jste si na zabíjačce pochutnali na 

koláčcích, které se společně pekly ve čtvrtek 

4. října. Další akcí bylo pečení pecáků s paní 

Evou Vykopalovou, která nás naučila 

zadělávat těsto, umíchat nádivky, udělat 

dobrou posýpku a kropení. V salonku 

Hospůdky U Čápa se nás sešlo asi dvacet, 

každá z nás dostala recept a poctivě si 

zapisovala poznámky k pečení. Pecáky se 

opravdu povedly, protože se téměř všechno 

snědlo, na doma zůstala už jen opravdu 

malá ochutnávka.  
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Ve čtvrtek 29. listopadu jsme před začátkem adventu vázaly věnce a vyráběly 

svícny pro naše nejstarší spoluobčany. Poslední čaj o páté byl věnován pečení 

a zdobení perníků na páteční akci Rozsvícení vánočního stromu. Na čajích 

o páté jsme se víceméně ve stejném složení scházely více jak 10 let, za tu 

dobu jsme vyzkoušely kdeco všechno a v podstatě už nevíme, co tvořit. 

Pozvánky na poslední dvě akce šly do celé obce také proto, že jsme navíc 

tvořily svícny pro naše spoluobčany a pekly a zdobily perníky pro děti. Je mi 

trochu líto, že na tuto výzvu reagovalo tak málo z Vás.  



 

V kalendáři na rok 2019 už termíny čajů o páté nenajdete, bude-li zájem, sejdeme se opět 

při společném tvoření (např. oblíbené mandaly) či dalším pečení (trubičky před 

Velikonocemi, vánočky před Vánoci ).                                                                             HV 

 

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU 

1. adventní neděle připadla letos na neděli 2. prosince. Přestože všude jinde 

už vánoční stromy svítí, v Ústí jsme rozsvítili naši obrovskou borovici až 

v pátek 7. prosince. Den poté, co do Ústí zavítal sv. Mikuláš. Všude jinde 

chodí 5. prosince, jen do Ústí přišel až 6. prosince. Nebyli jste překvapeni? 

Přesto všechno jsme rádi, že se akce skvěle vydařila, že náš strom svítí, že 

se vypilo 30 litrů vánočního punče, 20 litrů dětského punče, rozdalo 80 

balíčků dětem a snědla kupa perníků.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

ŽIVOT VE ŠKOLE 
Letošní krásné podzimní dny si žáci zpestřili 

několika příjemnými akcemi. Žáci 4. a 5. 

ročníku se zúčastnili výtvarné soutěže 

„Záhoran očima dětí“. Se svou kolektivní 

prací „Podzimní stromy“ vyhráli a měli při 

vyhlašování výsledků obrovskou radost.  

Tato výherní práce bude vystavena ve školní 

budově.   

 

Pro žáky 1. až 3. ročníku připravily paní 

učitelky projektový den „Podzim na 

zahradě“. Děti se rozdělily do tří družstev a 

postupně plnily zadané úkoly. Na školní 

chodbě poznávaly vystavenou zeleninu, z 

barevných  otisků rozkrájené zeleniny 

vytvořily zajímavé výtvarné práce a na 

posledním stanovišti se pokusily oloupat 

škrabkou jablko a zasoutěžily si ve sklizni 

brambor. 

V pátek 30. 11. se konalo první kolo turnaje 

HŠL v miniházené v házenkářské hale TJ 

Cement Hranice. Miniházená je po fotbale 

druhá nejoblíbenější hra mezi žáky. 

V letošním školním roce jsme sestavili i tým 

z prvňáčků, kteří si dali název HVĚZDIČKY, 

ale měli to velmi těžké, protože bojovali proti 

třeťákům z jiných škol. SOKOL Ústí starší 

žáci (4. - 5.třída) porazili 5 družstev a neměli 

žádnou prohru. Mladší žáci KIDS Ústí (2. - 3. 

třída) porazili také 5 družstev bez jediné 

prohry a mladší žáci HVĚZDIČKY Ústí (1. - 

2.třída) porazili 3 z pěti družstev. Děkuji 

všem dětem a přeji hodně úspěchů ve 

sportování v novém roce 2019. 

Dne 4. prosince se nemohly děti dočkat 

konce školní družiny. Důvodem byl zájezd 

do zábavného centra Galaxie ve Zlíně, 

kterého se zúčastnili rodiče s dětmi a naplnili 

dva autobusy. Děti si ve dvou vyhrazených 

hodinách pobytu do sytosti užily všech 

atrakcí, které zábavné centrum nabízí. 

Strávený čas nám všem velmi rychle a 

příjemně uběhl a tak jsme se mohli spokojeni 

a příjemně unaveni šťastně vrátit domů. 

Těšíme se na další zájezd za zábavou a 

poznáním. 

Adventní čas jsme si zpříjemnili výletem do 

Olomouce a návštěvou baletního 

představení Louskáček.   

Na rozsvěcování borovice jsme nacvičili 

krásný „Vánoční příběh“, několik vánočních 

písní a vyrobili drobné dárky na školní 

jarmark. Součástí jarmarku byla výtvarná 

dílna, kde si návštěvníci mohli namalovat 

porcelánovou misku nebo skleničku. A teď 

už se všichni těšíme na slibovanou 

sněhovou nadílku, ale hlavně na Ježíška.   

 



 

V letošním školním roce se naše škola 

zapojila do projektu EDISON, určeného 

žákům českých škol, jehož cílem je spojení 

mladých lidí odlišných kultur a národností, 

seznámení se se zvyky, tradicemi jiných 

zemí a snažit se prolomit prohlubující se 

mezikulturní bariéru. V termínu od 3. do 10. 

února 2019 navštíví naši školu 3-4 

zahraniční vysokoškolští studenti z různých 

zemí světa. S žáky školy budou trávit 

dopoledne ve škole, připraví si pro ně 

poutavé vyprávění, ukázky jídel, tradiční 

zvyky, písně, tance, seznámí je s jejich 

rodnou řečí a to vše v anglickém jazyce.  

Naši žáci je hned první den seznámí s naší 

zemí, krajem a obcí, připraví ukázku české 

písně, českého jídla a podobně. Odpoledne 

pak bude příležitost navštívit zajímavá místa 

v našem okolí.  

Na pátek 8. 2. 2019 si pak zahraniční 

studenti připraví setkání pro všechny 

zájemce z obce, tzv. jarmark, kde představí 

svoji zemi. 

 Zveme tedy všechny na páteční 

odpoledne 8. 2. 2019 od 16 hodin 

do kulturního domu v Ústí. 

 

TJ SOKOL INFORMUJE 

V srpnu zahájilo „Áčko“ druhou sezónu v 

divizi. Po veleúspěšných čtyřech letech bylo 

už před začátkem sezóny jasné, že teď to 

nebude vůbec jednoduché. V červnu skončil 

ze zdravotních důvodů trenér Radim Źingor 

a najít za něho náhradu nebylo vůbec 

jednoduché. Kandidátů bylo několik, ale 

jednání nevedla k úspěchu. Nakonec jsme 

se dohodli s dvojicí trenérů z Olomouce 

Lukášem Starobou a Liborem Skopalíkem. 

Ti se octli ve složité situaci, protože pro 

novou sezónu nemohli počítat hned 

s několika stabilními hráči. Petr Černotský 

a Michal Král léčili zranění, další pak 

přestoupili do jiných klubů.Tomáš Orava - 

Všechovice, Martin Zagol - Fulnek, Jakub 

Marek a Petr Vavřík - Hranice, Jan 

Pančochář - Rakousko. Tyto odchody se 

nepodařilo nahradit. Trenéři si sice přivedli 

mladého a velmi talentovaného Erika 

Smítala z FC Dolany, přestoupil k nám 

i Pavel Vladař z Bystřice pod Hostýnem, 

a Radim Kalous z SK Hranice. Ten se však 

hned ve druhém zápase (právě v Hranicích) 

zranil a už nenastoupil. V průběhu podzimu 

pak odešli ještě Pavel Zagol a Luboš Maléř 

do Fulneku, Aleš Michálek do Valašského 

Meziříčí a v září odletěl i Patrik Sencovici  

studovat do Španělska. Z úspěšné sestavy 

minulého ročníku tak nezůstal kámen na 

kameni a v zápasech podzimu nastupovali 

jen asi 4 hráči ze základní sestavy na jaře. 

Příležitost tak dostávali hráči ze širšího 

kádru i z „Béčka“. Celkem se na podzim na 

hřišti vystřídalo 25 hráčů, někteří z nich však 

nastoupili jen na několik minut. 

Sezónu jsme zahájili nešťastně doma 

s Dětmarovicemi prohrou 0:3, potom přišla 

nadějná remíza 1:1 v Hranicích. Potom už 

ale následovaly většinou prohry, jen občas 

se povedlo remizovat. 

Od začátku jsme okupovali spodní příčky 

tabulky. Stále jsme se však drželi aspoň na 

předposledním místě. To se změnilo až ve 

velmi nevydařeném domácím zápase 

s Přerovem. Výhrou bychom trochu odskočili 

poslednímu Přerovu, to se však nepovedlo 

a naopak prohrou 1:4 jsme se dostali na 

poslední místo. Tuto porážku neunesli ani 

trenéři a po tomto zápase rezignovali.  

Do konce podzimní části zbývaly 3 zápasy 

a mužstvo bylo bez vedení. Výbor proto 

oslovil dva zkušené hráče Pavla Sencovici 

a Petra Černotského, aby vedli mužstvo do 

konce podzimu. V posledním zápase se 

podařilo v Heřmanicích vybojovat remízu 1:1 

i přesto, že celý druhý poločas jsme hráli po 

vyloučení v 10 hráčích. 

Celkem jsme tedy z 15 zápasů 4x remizovali 

a 11x prohráli. V tabulce jsme poslední 

se 4 body a ztrátou 5 bodů na předposlední 

Přerov. 

I přes tyto výsledky stále zůstává hlavním 

cílem udržení se v divizi. Proto ihned po 

skončení soutěže začalo hledání nového 

trenéra a hráčských posil. Jako trenéra se 

podařilo angažovat Vojtěcha Bušinu, který 

v Ústí už úspěšně působil. Věřím, že s jeho 

přispěním se nám podaří tento cíl splnit. 

Chci také poděkovat fanouškům, kteří 

přes nedobré výsledky zůstali věrni 

a stále na fotbal chodí. 



 

A na závěr několik radostnějších informací, 

máme také mládežnické týmy a „Béčko“. 

Mladší přípravka vede tabulku okresního 

přeboru. 

Starší přípravka (společné mužstvo se 

Všechovicemi) vede okresní přebor. 

Mladší žáci (společné mužstvo se 

Všechovicemi) je na 6. místě okresního 

přeboru. 

Dorost (společné mužstvo s Opatovicemi) 

je na třetím místě krajské soutěže. 

B mužstvo vede1.B třídu. 
Pavel Bagar, místopředseda TJ SOKOL 

                              

 

NA CO SE MŮŽETE TĚŠIT 

 

16. 12.  16:00   NEJKRÁSNĚJŠÍ HÁDANKA 

     Hraje soubor Inkognito, v KD Ústí 

     Vstupné dobrovolné 

 

18. 12.  16:30  VÁNOČNÍ BESÍDKA S POHÁDKOU 

     Pořádá MŠ Ústí, v KD Ústí 

     Vstupné dobrovolné 

 

20. 12.    SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU 

 

24. 12.    Koledování na Štědrý den 

 

  5. 1. 2019   Tříkrálová sbírka 

 

18. 1.     XXI. Sousedský bál  

 

 

OTEVÍRACÍ DOBA V HOSPŮDCE U ČÁPA 

 

20. 12.  17:00 – 22:00 

21. 12.  16:00 – 24:00 

22. 12.  16:00 – 23:00 

23. – 25. 12.    ZAVŘENO 

26. 12.  14:00 – 22:00 

 

27. 12.  17:00 – 22:00 

28. 12.  16:00 – 24:00 

29. 12.  16:00 – 23:00 

 

  1.  1. 2019 14:00 – 22:00 

 

 

Obecní úřad Ústí bude ve dnech 21., 27., 28. a 31. 12. 2018 

uzavřen z důvodu čerpání dovolené. 
 



 

PŘEDVÁNOČNÍ DÁREK DO KAŽDÉ DOMÁCNOSTI 
Přijměte od obce malý předvánoční dárek, 

který má u Vás doma jistě své pevné místo. 

V tradičním nástěnném kalendáři najdete 

opět kulturní akce, termíny fotbalových 

zápasů, svozů komunálního odpadu 

a mnohé další. Navíc letos obdržíte stolní 

kalendář s názvem Mikroregion Hranicko 

očima fotografa Martina Necida. Věříme, že 

náš kalendář bude Vaší chytrou nápovědou 

a druhý potěšením z krásných fotografií 

z hranického okolí.  

 

NOVOROČNÍ PUTOVÁNÍ S OHŇOSTROJEM 

Obec Ústí zve všechny příznivce novoročního 

putování na tradiční procházku po stezce 

zdraví. Kdo chce může využít autobus  

(odjezd ve 13:15 od zastávky), ostatní sraz 

ve 13:30 v Mariánském údolí. V kulturním 

domě můžete od 16 hodin ochutnat tradiční 

zabíjačkové občerstvení (chléb se sádlem či 

uzeným) a teplé nápoje (káva, čaj). 

Samozřejmostí bude doplňovačka o ceny.  

Poté Vás srdečně zveme do sportovního areálu, kde bude 

po zaznění české hymny cca v 18:00 hodin odpálen 

slavnostní ohňostroj. Můžete se společně dojímat, pozdravit 

sousedy a popřát si štěstí a zdraví v novém roce 2019.  

Na závěr se bude podávat teplý přípitek pro děti i dospělé.  

 

P O D Ě K O V Á N Í 
 

Jsou mezi námi takoví, kteří čtou Zpravodaj od začátku 

a nedojdou do konce, a takoví, kteří čtou od konce a nedojdou 

k začátku. Proto na tomto místě děkujeme všem lidem dobré 

vůle za spolupráci v roce 2018, do nového roku Vám přejeme 

pevné zdraví, štěstí, pohodu a spokojenost ve svých domovech. 

 

PS: Tak nakonec je toho textu celkem dost, ale snad jste si vybrali to, co Vás zajímá 😊 
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